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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni
Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető Miniszter Úrhoz :

„A TAO-támogatást miért nem diáksportra, tömegsportra és a gyermekeinkr e
költjük?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A TAO támogatási rendszernek köszönhetően a hazánkban működő és adózó cégek egy köre évente
több száz milliárd forintot ad támogatásként profi sportkluboknak . Ezek a klubok (és profi

sportolóik) döntő részben képtelenek piaci bevételeikből megélni, és köszönik szépen az ingye n
pénzt, amiért semmilyen erőfeszítést (nemzetközi versenyeredményeket, közönség szórakoztatást )
nem kell produkálniuk.
E közben a közismerten rossz egészségügyi mutatókkal rendelkez ő magyar társadalomban alig jut
pénz a gyermekek, diákok sportoltatására . Még ennél is fontosabb lenne, hogy a feln őtt lakosság
széles rétegeit be tudjuk vonni a tömegsportolásba, ehhez azonban az országban nem állnak
rendelkezésre a széles rétegek számára elérhető színvonalas, olcsó sportolási lehetőségek.

A fentiek alapján a következő kérdésem lenne :

Mikor szabályozza végre úgy a Kormány a TAO-rendszert, hogy a kapott TAO -
támogatásokat a kedvezményezettek dönt ő részben ne stadionokra és profi sportolókra
költhessék, hanem diáksportra, tömegsportra és gyermekeinkre ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2018 . május 22 .

Dr. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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